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PERTH &
PINK LAKE

Perth | The Pinnacles | Geraldton | Pink Lake | Kalbarri

珀斯与粉红湖
珀斯 | 尖峰石阵 | 杰拉尔顿 | 粉红湖 | 卡尔巴里

Pink Lake, Kalbarri
The most arresting sight in the Horrocks/Port Gregory area is Hutt Lagoon, 
which commonly referred to as ‘Pink Lake’. Yes, the saltwater here is pink, 
due to the presence of the algae Dunaliella salina. The algae is a source 
of beta-carotene, which is harvested here and used in food colouring 
and make-up.

粉红湖，卡尔巴里
霍罗克斯/格雷戈里港地区最引人注目的景点是赫特礁湖，也被称之为“粉红
湖”。是的，在湖面上看到的湖水是粉红色的，因为杜氏藻的存在而形成粉
红色。这种藻类是β-胡萝卜素，被用于食用色素和化妆品。
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Stop worrying about the world ending today.
It’s already tomorrow in Australia.

- Charles M. Schulz

DAY 1 Depart from KLIA / Arrive in Perth
- / - / Hotel Dinner

Upon arrival at Perth International Airport, transfer to hotel and 
dinner. 

DAY 2 Perth - 220km - The Pinnacles - 303km -  
Geraldton

Hotel Breakfast / Lobster Lunch / Western Dinner

Nambung National Park and The Pinnacles
In the morning, head north along the colour filled Indian Ocean 
Drive to The Pinnacles, where thousands of huge limestone 
pillars rise out of yellow sand dunessit in Nambung National 
Park. Visit The Pinnacles Desert Discovery Centre, which lies in 
low heath at the edge of the Pinnacles Desert to discover more 
about the geology of the pinnacles formations and the cultural 
and natural heritage values of the areas.

Next, continue to the lobster processing factory, Lobster Shack. 
At here, you will see how the lobsters are processed in the 
factory and packaged up to be sent LIVE to destinations all 
over the world. To make the tour perfect, you will have Lobster 
as your lunch today.

Geraldton
Afterwards, drive to the beautiful coastal town of Geraldton. 
Stroll the boardwalk along the water’s edge, photostop at the 
awe-inspiring HMAS Sydney II Memorial, built to honour the 
lost sailors of the HMAS Sydney maritime disaster in 1941 and 
the Leaning Trees, buffeted by prevailing southerly winds and 
became the popular icon for travellers.

DAY 3 Geraldton - 129km - Kalbarri - 55km -  
Pink Lake - 100km - Geraldton

Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

Pink Lake

Board a scenic plane (Optional) from Geraldton to Kalbarri 
via flying over the dreamy pink colour Hutt Lagoon (due to 
seasonal changes, the colour of the lake differs at different 
times of the year), famous known as Pink Lake. Marvel at the 
difference between its pink waters and the nearby royal 
blue ocean from on a flight, and see the world’s largest 
micro-algae farm on the lake.

Afterwards, visit one of Western Australia’s most iconic natural 
attractions, Nature’s Window which natural rock arch frames 
the river perfectly at Kalbarri National Park. 

After lunch, photostop along Kalbarri’s coastal cliffs and see 
the Pink Lake on the ground when heading back to Geraldton.

DAY 4 Geraldton - 414km - Perth
Hotel Breakfast / Aussie BBQ Lunch / Chinese Dinner

While en-route to Perth, enjoy the scenery along the road.

Perth Orientation Tour
Short stop at the Kings Park, one of the world’s largest city park 
with over thousands plant species together with stunning city 
views. Next, discover Perth’s iconic attractions by driving pass 
the Parliament House, Barrack St Arch & St George Terrace, 
Northbridge and Hay Street. Lastly, have a photostop at 
Elizabeth Quay to enjoy the iconic Bell Tower view.

DAY 5 Perth
Hotel Breakfast/ -/-

Optional Tour ($ 120/Adult ; $ 105/Child 3-16 years old):
Busselton Day Trip
Transfer to the South West region of Western Australian, 
Busselton. Take a 1.7km journey across the longest timber-
piled jetty in the Southern Hemisphere by train to visit the 
Underwater Observatory which located at the end of the 
Busselton Jetty. (Fees Includes 45 minutes Guided Tour of the 
Underwater Observatory, Return Train Trip and Jetty Day 
Pass.)

Optional Tour ($ 186/Adult ; $ 121/Child 4-12 years old):
Rottnest Island Tour (Seat-In-Coach)  
Take a ferry ride from Perth to Rottnest Island, the home 
of the cute and most photogenic animal in the world, the 
quokka. Explore the stunning beauty of the island with all 
of Rottnest’s must-see locations, cultural and historical 
heritage ranging from Maritime and Military history right up 
to future developments.  

DAY 6 Perth - 22km - Caversham - 45km -  
Fremantle / Depart for home

Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

Caversham Wildlife Park
Today, head to Caversham Wildlife Park, where Australia’s 
unique native animals awaits you, including koalas, walla-
bies, possums, tasmanian devils and wombats. Hand feed the 
kangaroos, have a photo taken with the koalas and learn more 
about wildlife in Australia.

Fremantle Sightseeing Tour
Ranked as the world’s 7th best city by Lonely Planet, Fremantle 
is the best preserved 19th century port streetscape. Explore 
the port by driving pass Roundhouse, Fisherman Boat harbor, 
and Cappuccino Strip. Enjoy shopping at Fremantle Weekend 
Market (Open on Friday to Sunday only) where you may find 
fresh local food, indigenous souvenirs and quirky boutiques.

Tansfer to airport for our flight back home.

DAY 7 Arrive Home

Arrive home with sweet memories.

The PinnaclesThe Pinnacles



第1天 从吉隆坡国际机场出发 / 抵达珀斯
- / - / 酒店晚餐

抵达珀斯国际机场后，送往酒店及享用晚餐。

第2天
珀斯 - 220公里 - 尖峰石阵 - 303公里 -

杰拉尔顿
酒店早餐 / 龙虾午餐 / 西式晚餐

南邦国家公园与尖峰石阵 
今早，沿着充满色彩的印度海洋公路一路向北行驶到南邦国家公园。它
最吸引人的是澳大利亚著名的尖峰石阵沙漠，一个在黄色沙丘上林立着
数千个巨大的石柱形成了让人难忘的独特景观。接下来，继续前往尖峰
石阵边缘较低处的尖峰石阵沙漠探索中心以了解更多关于尖峰石阵的地
质及该地区的自然遗产和文化。

然后，前往龙虾屋享用龙虾午餐及了解龙虾是如何被加工以及包装发送
到世界各地。

杰拉尔顿 
驱车前往美丽的海滨小镇杰拉尔顿，沿着水边漫步到皇家海军舰艇悉尼
II号纪念馆拍照留念，这是为了纪念1941年皇家海军舰艇悉尼II号英勇
牺牲的海军而兴建的。接着前往因长时间受到南风冲击的倾斜树与此倍
受青睐的热门标志照相留作纪念。

第3天
杰拉尔顿 - 129公里 - 卡尔巴里 - 55公里 -

粉红湖 - 100公里 - 杰拉尔顿
酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

粉红湖

从杰拉尔顿乘坐观景飞机（自费）飞越粉红湖到达卡尔巴里。粉
红湖是世界上最大的微藻类湖泊（由于季节变化，湖泊的颜色在
一年里都会有所不同）从高空中遥望着粉红色的水域和四周深蓝
色的海洋是如此的让人惊叹不己。

之后，前往参观位于卡尔巴里国家公园，西澳大利亚最具代表性的自然
景点之一，自然之窗，天然岩石拱门完美地构筑了一扇窗口，诠释了大
自然的鬼斧神工。

午餐后，沿着卡尔巴里岸边的悬崖峭壁，一路经过粉红湖返回杰拉尔
顿，途中将稍作停留让您拍照留念。

第4天 杰拉尔顿 - 414公里 - 珀斯
酒店早餐 / 澳式烧烤午餐 / 中式晚餐

在前往珀斯的途中，欣赏沿途的风景。

珀斯之旅 
英皇公园是世界上最大公园之一，除了拥有上千品种植物，您还可遥望
珀斯市区景色和天鹅河交织出的美景。之后，我们将驱车途径国会大
厦，布莱克斯建和圣乔治露台，北桥以及海伊步行街，探索珀斯的标志
性景点。接着，在伊丽莎白港观赏标志性的钟楼景观，并拍照留念。

第5天 珀斯
酒店早餐 / - / -

自费项目 ($ 120/成人 ; $ 105/儿童 3-16岁 ): 
巴瑟尔顿一日游 
前往位于西澳西南地区的巴瑟尔顿。在南半球最长的木桩码头乘
坐小火车行驶约1.7公里到巴瑟尔顿栈桥尽头的（费用包含45分钟
的导览服务，往返火车票和栈桥当日门票。）

自费项目 ($ 186/成人 ; $ 121/儿童 4-12岁 ):
罗特尼斯岛 (拼团游) ($ 186/成人 ; $ 121/儿童 4-12岁 )
从珀斯乘渡轮前往罗特尼斯岛，这个世界上最可爱最上镜的短尾矮
袋鼠的歇息地。探索岛屿的绝美景色，游览罗特尼斯岛的必看景
点，了解其文化和历史，从海事和军事一直到未来的发展。

第6天
珀斯 - 22公里 - 凯维森 - 45公里 -

费利曼图 / 返回家园
酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

凯维森野生动物园
今早，驱车前往凯维森野生动物园了解更多游关于澳大利亚野生动物的
资讯。您可看到许多澳大利亚独特的野生动物如：考拉，袋鼠，袋熊和
塔斯马尼亚恶魔等等。您也可以和考拉一起合照。

费利曼图市区游
被《孤独星球》评为世界第七好的城市，费利曼图拥有保存最完好的19
世纪港口街景。我们将沿车游览圆屋、渔人港和卡布奇诺街。之后，在
琳琅满目的费利曼图市场（营业日：星期五、六、日）尽情购物。

随后，前往机场乘搭飞机返回家园。

第7天 抵达家园
带着甜蜜回忆抵达家园。
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STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

1Night 1晚 Perth 珀斯 Hotel Mercure 美居酒店 4* or similar 4* 或同级

3Nights 3晚 Geraldton 杰拉尔顿 Hotel Ibis Styles 宜必思尚品酒店 Handpicked Hotel or similar 精选酒店或同级

1Night 1晚 Perth 珀斯 Hotel Mercure 美居酒店 4* or similar 4* 或同级

*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability)  *酒店大厅均提供免费无线网络。（客房网络服务则因酒店而异）

HIGHLIGHTS 行程亮点

  The Pinnacles, 
	 Nambung National Park
•	 Pink Lake

  Caversham Wildlife Park
•	 Fremantle Market

  Note: Entrance Tickets / 
	 Fees are included.

ACCOMMODATIONS 住宿

 Lobster Meal Lobster Meal

快来聊一聊

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. 	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3. 	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. 	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if 

required.
2.	 Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed. (Apply on Europe & 

Other Countries itineraries)
3.	 Triple Room is based on two double bed. (Apply on America itineraries, except 

Hawaii)
4.	 Triple Room only allowed 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for child. For 3 

adults, two rooms required with one person paying the Single Supplement. (Apply on 
South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1.	 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2.	 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3.	 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4.	 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)

Updated Date: MAR 2022

For Agent Use Only:

03-2705 8228
快来聊一聊  LET’S CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

•	Lobster Menu Lunch, Lobster Shack 
Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, 
if closed for private functions.

•	龙虾午餐，龙虾屋

注释：如以上特定餐馆因私人活动关闭将�以其他餐馆替代

Number of Meals:
Lunch - 4
Dinner - 5

餐饮数量:
午餐 - 4
晚餐 - 5

MEAL PLAN 餐饮安排

Kings ParkKings Park Fremantle MarketFremantle Market

KalbarriKalbarri

  尖峰石阵，南邦国家公园
•	 粉红湖

  凯维森野生动物园
•	 费利曼图

  注释：已包含景点入门票 / 费用。 


